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KONFERENCERUMMET I STUEPLAN 

   

BESTYRELSESREPRÆSENTANTER: 

THOMAS OLSEN KATHRINE CHERCKA MARIE BONAVIDA 
BIRTHE RASMUSSEN BETINA SEVERINE FOGH SANDRA GARCIA 
SØREN ELLEHAMMER JOHANSEN CAMILLA KRØYER TOBIAS MOGENSEN 
   

ELEVREPRÆSENTANTER: 

 JASPER NIELSEN 7.A 
(NÆSTFORMAND FOR ELEVRÅDET) 

AMEL JASARI 7.B  

   
 LEDELSESREPRÆSENTANTER: 

MARIA BÆLUM MAURIA LINE LINDESKOV JUSTESEN PETER KRONHOLM 
   

  MØDELEDER: 

  PETER KRONHOLM 

  REFERENT: 

  LINE LINDESKOV JUSTESEN 

Afbud: Tobias, Madeline, Camilla, Sandra 
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TID 

 
1 

 
DELTAGELSE I 
SKOLEHAVEPROJEKT? 
NICK DELTAGER OG FORTÆLLER 
OM FORSLAGET 
 

 
Nick holder oplæg om skolehaver i Ørestad 
Syd. Nick er beboer i kvarteret og har ikke 
noget med København Kommunes skolehaver 
at gøre.  
Skolehaven i Ørestad vil komme til at have 
karakter af skolehaven ved Islands Brygge. 
Nick peger på tre grunde der endnu ikke er 
solgt, der kunne være mulige grunde til 
skolehaver.  
Det er By og Havn, der ejer grundene.  
Bestyrelsen fra Skolen På Hannemanns Allé er 
positivt stemt for idéen om skolehaver i 
lokalområdet. 
Nick svarer gerne på spørgsmål, hvis der skal 
gøres noget eller ønskes noget.  
Skolen bakker 100 procent op om projektet, da 
det stemmer godt overens med skolens 
værdier og madskolen SMAG. 
Hvem har opgaven? Det er Nicks projekt og 
opgave.  

 
TO 

 
15 



REFERAT AF SKOLEBESTYRELSESMØDE D. 20. APRIL 2022 KL. 17.00                                                                                                    
 

Der kan komme interessekonflikter omkring 
ønsket om parkeringspladser vs. skolehaver. 
Der er andre mulige grunde til salg langs 
Ørestad Blvd. 
Er det muligt at få Ørestad Skole med? 
Skolebestyrelsen bakker op og skal på sigt 
udpege en eller to kontaktpersoner.  
Thomas og Maria er på i første omgang. 
 

 
2 

 
NYT FRA ELEVRÅDET, 
HERUNDER EVALUERING AF 
UDEORDNING 
 

 
Jaspar og Amel fremlægger evalueringen af 
udetilladelse. Jaspar og Amel svarer på 
spørgsmål der er stillet fra SKB. Der er generelt 
sket en forbedring over tiden. 
Der er kommet nye muligheder for at være på 
4. etage i pauserne.  
Mobilerne fylder en del. Det smitter af på de 
små, at de store benytter deres mobiler.  
Er der mulighed for at flytte på Smag-tider? Vi 
kan prøve at se på muligheden til næste 
skoleår. 
Stor ros til Jaspar og Amel for at tage det 
alvorligt. 
  

 
MB/LJ 

 
15 

 
3 
 

 
GODKENDELSE AF REFERAT FRA 
MØDE NR. 46 
 

 
Godkendt 

 
TO 

 
2 

 
4 
 

 
PLAN FOR SKB-VALG – STATUS? 
 

 
Der er styr på skolebestyrelsesvalg med 
banner, plakater og posters. Thomas laver 
video om SKB-arbejdet og opfordringer til at 
stille op. 
Camilla er ikke på valg, men ønsker at trække 
sig.  
Datoen sætter vi selv. Deadline 1. august. Dato 
for valg er d. mandag d. 23. maj. 9. maj hænger 
vi banneret op. 
  

 
TO 

 
5 

 
5 
 

 
REKRUTTERINGSUDFORDRINGER 
– HVILKE TILTAG HAR VI 
FORETAGET? 
 

 
Vi ønsker at blive bedre til at fastholde vores 
personale. Vi har set på os selv i ledelsen i 
forhold til tiltag og indsatser.  
Vi har spurgt lærergruppen om hvorfor de er 
ansat på KFS? Overordnet – det gode 
teamsamarbejde, tilgængelighed hos ledelsen 
og medindflydelse. 
Hvorfor får vi ikke fat i folk? Instagramprofil? 
Rundvisninger foretaget af teamet.  
God historie – Lotte er kommet tilbage. 
Det er et vilkår, at vi skal tage imod nye elever.  
Det nye er at vi taler højt om udfordringen. 
Vi forsøger os med exitsamtaler, så vi kan høre 
hvad det er, der gør at folk skifter job. 

 
MB/LJ/PK 

 
15 
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Det at skabe kultur og drive skole på en gang er 
voldsomt og kræver meget afstemning og 
mødevirksomhed. 
Indsatsområderne er blevet reduceret til 2 mål 
per område.  
Forvaltningen sætter skibe i søen for alle skoler 
i kommunen. 
Sætte fokus på kulturbærerne. I ledelsen har vi 
fokus på dem.  
Hvordan kan SKB tale med de andre forældre 
om det?  
Er det en vigtig opgave for SKB fx i 
skolebestyrelsens beretning? 
   

 
6 
 

 
NYT FRA UDSKOLINGEN 

 
Line fremlægger om udskolingens udfordringer 
og tiltag. 
Fremover kommer der ”nyt fra udskolingen” en 
gang per måned.  
 
Afstikker: information om at 
klassepædagogerne stopper 1. maj i 3. klasse, 
skal gives som information til forældrene på 1. 
forældremøde i 3. klasse. 
 
 

 
LJ 

 
5 

 
7 
 

 
TRIVSELS - OG 
KONTAKTFORÆLDRES ROLLER 
PLAN FOR TILTAG? 

 
BILAG 2: PRINCIPPET FOR SKOLE-
HJEMSAMARBEJDE 
 
Sidder over til næste møde. Den arbejdende 
skolebestyrelse arbejder videre – Birte og 
Kathrine. 
 

 
KC 

 
15 

 
8 
 

 
VALG AF FOTOFIRMA – STATUS? 
 

 
Marie har kontaktet div. firmaer.  
Der er vigtigt, at firmaet kender deres opgave i 
projektet, så skolen ikke har en kæmpe 
opgave.  
Marie hælder til Frandsen foto, men afventer 
svar fra Linus kendt fra Lille Arena. 
Det besluttes, at vi går med Frandsen. 
 

 
MARIE 

 
5 

 
9 

 
FORÆLDRECAFEER – 
FORM/AFHOLDELSE – OM 
DIGITAL DANNELSE ELLER? 
 

 
Camilla skulle stå for en forældrecafé i foråret. 
Det har ikke været realistisk.  
Hvad er ønsket med en forældrecafé? Der er 
alle muligheder for oplæg udefra hvor 
forældrene kan komme og være med. 
Får vi valuta for pengene? 
Forslag om tre faste caféer der kører igen hvert 
år: 
Det at gå på en dansk folkeskole, Digital 
dannelse, uddannelsesvejledning. 

 
MB/TO 

 
15 
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Årsberetningen skal være på caféen i maj. 
 

 
10 

 

 
KONVERTERING AF 
UNDERSTØTTENDE 
UNDERVISNING – KOMMENDE 
SKOLEÅR 
 

 
SKB har givet lov til at vi konverterer UUV-
timerne til to-voksentimer.  
Eleverne går kortere tid i skole og der kræver, 
at de bliver bedre til at arbejde hjemme.  
Det kan være styrkende for samarbejdet 
imellem lærere.  
Lærerne kan kvalificere tovoksen tiden. 
Det er væsentligt at eleverne lærer at 
administrere deres tid og opgaver.  
Har der været en pris for klassens trivsel? Ikke 
umiddelbart, der er fx sat klassemøder i gang 
og det at være to sæt øjne på en klasse giver et 
bedre udgangspunkt for at diskutere klassens 
trivsel. 
 
Bestyrelsen godkender en eventuel 
videreførelse af konverteringen   
 

 
MB/LJ 

 
5 

 
11 

 

 
MOBILPOLITIK - 
ÆNDRINGSFORSLAG 

 
BILAG 3: MOBILPOLITIK 
 
Maria uddyber ændringerne.  
 
Eleverne er på konstant overarbejde med 
deres telefoner. De kan ikke abstrahere fra 
dem.  
 
Der er et ønske om at eleverne ikke har 
telefoner i skolen. At eleverne benytter tiden 
sammen med andre børn og går i relation med 
de andre børn. 
 
Ønske om at forældrene også slukker 
telefonerne. 
 
Ulla Dyrløv siger vi skal sætte restriktioner hele 
tiden. 
 
Det kommer til at være en kamp at få 
telefonerne inddraget til mobilhotellerne.  
 
Forslag om at brande os på at være en mobilfri 
skole.  
 
Det kan først sendes endeligt ud til august. 
 
Definition på devices, så alt falder med ind 
under politikken. 
 
Justeret forslag udsendes med dette referat 
 

 
MB 

 
10 
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12 

 
ÅRSBERETNING – STATUS? 
 

 
Kathrine og Thomas laver en video 

 
TO 

 
5 

 
13 

 
ÅRSHJUL FOR 2022-23 - 
OPSTART 

 
BILAG 4: ÅRSHJUL SKB 
 
Er der noget vi skal være opmærksomme på? 
Skriv til Maria, hvis der skal tilføjes punkter 
 

 
MB/TO 

 
10 

 
14 

 
NYT FRA: 
FORMAND 
PERSONALET 
LEDELSEN 
 

  
TO 

 
5 

 
15 

 
EVENTUELT 

 

 
Fejl i feriekalenderen – 2. januar er skolefridag, 
KKFOen er åben. 
 

 
TO 

 
5 

 
16 

 
PUNKTER TIL KOMMENDE 
BESTYRELSESMØDE 

• ÅRSHJUL TIL 
GODKENDELSE 

• HÆRVÆRK PÅ SKOLEN 

• MADSKOLENS 
ØKONOMI – STATUS 

• TRIVSEL I KLASSERNE 
 

 
 

 
LJ 

 

 
17 

 
PUNKTER TIL FREMTIDIGE 
BESTYRELSESMØDER 
 

• BESØG I 
MADKUNDSKAB 

• STATUS PÅ PAVILLONER 

• STATUS PÅ 
INDSATSOMRÅDER 

• OPFØLGNING 
SEKSUALVEJLEDNING 
 

 
 

 
 
MB 

 

 
18 

 

 
KOMMENDE MØDER: 
 
23. MAJ. SKOLEBESTYRELSES-
VALG 
15. JUNI. SKB MØDE 
 

   

 

Ref. Line Justesen 


